
Styrelsemöte BS Olymp 25 April 2024 i Bowlinghallen 
 

Närvarande:  Irene Nyqvist , Lars Strandberg,  Carina Adolfsson, Frej Levin Forss, Mattias Johnasson 

 

- Ordförande Irene öppnade mötet  

- Carina väljs att justera protokollet 

-Vi tog upp Bengts motion om Flitpengar och bestämde att ta fram en utvärdering av Flitpengarna för 

2023/24 och låta Årsmötet bestämma hur vi gör nästa säsong 

- Bengts motion om ej redovisade Styrelseprotokoll togs upp och vi har varit slarviga med detta och 

lägger nu ut alla säsongens protokoll på hemsidan och lovar bättring nästa säsong.  

-Angående fråga om träningstider så har det varit väldigt många avhopp samma dag som träningen 

varit och det är svårt att bestämma antal banor då. Vi utgår nästa år efter träningsgruppens 

önskemål om antal banor de behöver i samband med träningsprogrammet vi ska köra igång. 

-Angående fråga om personer som tränat utan att vara medlemmar, så tycker vi att vi haft koll på 

detta. Vi erbjuder i regel 4-5 gånger prova på innan vi skriver kontrakt. Vi har redan fått en del nya 

medlemmar inför nästa år av dessa 

-Vi beslutade att ge Kerstin M ett specialavtal nästa säsong, där hon betalar aktivitetsavgift de 

månader hon är aktiv. Detta då hon eventuellt kommer att vara borta en tid nästa säsong. 

-Vi beslutade att länka uppgifter till hemsidan från Svenska Bowlingförbundet om hur vi är försäkrade 

genom bowlingförbundet. 

-Irene avslutade mötet 

 

 

…………………………………………….. ……………………………………….. 

Irene Nyqvist Ordförande  Lars Strandberg Sekreterare 

 

 

………………………………………………. 

 Justerare Carina Adolfsson 


